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Abstract : 

Moroccan novelist Mohamed Zafzaf is one of the most important 

voices that established the novel scene in Morocco since the 1960s. He has 

left a collection of important works that have been translated into several 

languages. 

In this study, we attempt to analyze one of the important novels of 

the writer through the problematic protagonist's character as determined by 

the sociological study. 

Key words: The Problematic Hero, Muhammad Zafzaf, The Novel, The 

Sociological Theory. 

 

Résumé :  

Le romancier marocain Mohamed Zafzaf est l’une des voix les plus 

importantes qui a créé le mouvement du roman au Maroc depuis les années 

1960. Il a laissé une collection d'ouvrages importants traduits en plusieurs 

langues. 
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Dans cette étude, nous essayons d'analyser l'un des romans les plus 

importants de l'écrivain à travers le personnage du protagoniste 

problématique déterminé par l'étude sociologique 

Mots-Clés : Le héros problématique, Muhammad Zafzaf, Le roman, La 

théorie sociologique. 
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